

|  |   |
|--|---|
| <p>To: Jordan Securities Commission,<br/>Amman Stock Exchange<br/>Company's Name: Century Investment Group<br/>Date: 02-02-2025 02:08:02 PM<br/>Subject: Board of Directors Decisions</p>  | <p>السادة هيئة الأوراق المالية<br/>السادة بورصة عمان<br/>اسم الشركة: مجموعة العصر للاستثمار<br/>التاريخ: 02-02-2025 02:08:02 PM<br/>الموضوع: قرارات مجلس الإدارة</p>  |
| <p>the board of directors of century investment group decided at its meeting held on 2/2/2025 the following</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. approving the consolidated statements as of December 31,2024 and assigning the management to prepare them in the final form and deliver them to the Jordan Securities Commission and Amman Stock Exchange on time.</li><li>2.</li><li>3. authorizing the chairman of the board of directors or vice-chairman of the board of directors to set a date for the company's ordinary general assembly meeting during the period from 24-27/2/2025 and to call for the meeting according to the rules</li></ol> | <p>نعلمكم بأن مجلس ادارة الشركة قد قرر بجلسته المنعقدة في 2025/2/2 ما يلي:<br/>- الموافقة على البيانات المالية الموحدة كما في 31 كانون اول 2024 وتكليف إدارة الشركة بتجهيزها بالشكل النهائي وتسليمها لهيئة الأوراق المالية و بورصة عمان في الوقت المحدد .<br/>- تفويض رئيس مجلس الادارة أو نائب رئيس مجلس الادارة بتحديد موعد انعقاد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة خلال الفترة من 24-27 / 2 / 2025 والدعوة للاجتماع حسب الاصول.</p> |
| <p>02-02-2025</p>  | <p>02-02-2025</p>   |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation.<br/>Chairman of Board of Directors<br/>User Name: Roze Sami Bader</p>  | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.<br/>رئيس مجلس الإدارة<br/>اسم المستخدم: Roze Sami Bader</p>   |